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PROTOKÓŁ 

XLIX SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

VI  KADENCJI W DNIU 24 PAŹDZIERNIKA 2023r.  

 

Otwieram XLIX Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 24 października 2023 r. 

 Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele. Pana Skarbnika 

Powiatu – Stanisława Biesiadeckiego, Sekretarza Powiatu – Kazimierza Błasiaka. 

Witam wszystkich pozostałych uczestników Sesji.  

O protokołowanie Sesji proszę Panią Magdalenę Wrzosek. 

Szanowni Państwo: 

Ze względu na dużą liczbę projektów uchwał w porządku obrad i dodatkowo zgłoszonych przez 

Zarząd Powiatu proponuje, aby głosowanie było imienne , ale bez użycia oprogramowania do 

rejestracji oddanych głosów. W Sesji uczestniczy 12 radnych. Stwierdzam, że Rada Powiatu może 

podejmować prawomocne uchwały. 

Przedstawię proponowany porządek obrad. 

(Salę opuścił Starosta Jerzy Sudoł) 

  PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady i Starosty Tarnobrzeskiego z analizy oświadczeń 

majątkowych za 2022 rok. 

6. Interpelacje Radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. uzupełnienie składu Zarządu Powiatu do ilości określonej w statucie Powiatu 

Tarnobrzeskiego. 

b. zmiany Uchwały Rady Powiatu z dnia 29 listopada 2018r. w sprawie powołania Komisji 

Stałych, określenia przedmiotu ich działania oraz składu osobowego 

c. zmiany Uchwały Rady Powiatu z dnia 19 grudnia 2018r. w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej 

Dębie. 

d. zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

e. zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

f. zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

g. zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

h. zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

i. zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadań w roku 2024. 

j. zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2023 rok. 
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k. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2023-2031. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad sesji.  

    

 Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad?  

Przewodnicząca informuje, że wpłynęło pismo od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad, 

które odczytuje: 

 

 Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego wnosi o zmianę porządku obrad  XLIX Sesji Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego w dniu 24 października   2023 r. 

1. W punkcie 7 -Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Litera i) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadań w 

roku 2024 – z autopoprawką 

 
Litera j ) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2023 

r. – z autopoprawką 

 

Litera k) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tarnobrzeskiego na lata 2023-2031 – z autopoprawką 

 

 Dodanie projektów uchwał 
 

Litera l) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania  

zadania w roku 2024 

 

Litera ł) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania  

zadania w roku 2024 

 

Litera m) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania 

w roku 2024 

 

Litera n ) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania 

w roku 2024 

 

Litera o) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania  

zadania w roku 2024 

 

Litera p) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania  

zadania w roku 2024 

 

Litera r) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawiązanie przez Powiatowy Urząd Pracy 

w Tarnobrzegu partnerstwa z Wojewódzkim Urzędem Pracy w Rzeszowie oraz przyjęcie przez 

Powiatowy Urząd Pracy w Tarnobrzegu zobowiązania do pokrycia wkładu własnego w zakresie 

realizacji projektu pod nazwą „Aktywizacja zawodowa osób młodych bezrobotnych w wieku 18 – 29 

lat, wsparcie rozwoju przedsiębiorczości” w formie wkładu pieniężnego. 
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Litera s) Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Nowej Dębie poprzez zmianę jej siedziby. 

 

Litera t) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania 

w roku 2024 

 

Przegłosujemy przedstawiony porządek obrad wraz z wnioskiem o rozszerzenie porządku.  

Kto „za” – 11  

Kto „przeciw” – 0 

Kto się „wstrzymał” – 0 

Głosowało 11 radnych. Porządek został przyjęty.  

 

(Na salę powrócił Starosta Jerzy Sudoł) 

 

p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 

 Protokół został wysłany radnym drogą elektroniczną i wyłożony w  Starostwie Powiatowym. Czy są 

uwagi do protokołu? - brak 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za” – 12  

Kto „przeciw” – 0  

Kto się „wstrzymał” – 0 

Głosowało 12 Radnych. Protokół został przyjęty 

( Przewodnicząca podpisuje protokół) 

 

p.4 Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

Przewodnicząca prosi Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji. 

 

(Na Sesję przybył radny Paweł Bartoszek.) 

 

Informacja na XLIX Sesję Rady Powiatu w dniu 24 października 2023 r.  

W okresie międzysesyjnym ( od 27 września , kiedy przedstawiana była  ostatnia informacja) Zarząd 

Powiatu odbył  4 posiedzenia. 

Podczas posiedzenia w dniu 29 września br. : 

Dokonano zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu na 2023 rok. Przyjęto projekt 

uchwały w sprawie  programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego z organizacjami pozarządowymi 

w roku 2024. 

Podczas posiedzenia w 9 października  2023 roku: 
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Dokonano zmian uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2023 r. 

Przedłużono na wniosek SPZ ZOZ w Nowej Dębie termin spłaty pożyczki udzielonej z budżetu 

Powiatu na 2023 r. z 15 .10. na 27 grudnia 2023 roku. 

Podczas posiedzenia w 16 października  2023 roku: 

Dokonano zmiany /uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2023 rok., 

Przyjęto projekty uchwał, które są w porządku obrad dzisiejszej Sesji. 

 

Na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu tj. 24 października 2023 roku przyjęto autopoprawki do 

projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej, w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego  na 2023 rok i uchwały zobowiązaniowej. 

Przyjęto kolejne projekty uchwał, o których uchwalenie Zarząd złożył do Wysokiej Rady stosowny 

wniosek. 

Podjęto uchwałę Zarządu w sprawie: 

 zrzeczenia się odszkodowania za nieruchomość stanowiącą dotychczas własność  Powiatu. 

Działka o pow. 0,0049 ha. Na rzecz Gminy Nowa Dęba, ul. Śmiśniewicza. Kwota 2 178,75 zł. 

 upoważnienie, w ramach udzielonego w uchwale budżetowej upoważnienia dla Zarządu 

Powiatu, kierownika jednostki organizacyjnej, kierownika Zarządu Dróg, do ogłoszenia 

przetargu na zimowe utrzymanie dróg w 2024 roku z limitem do 550 000,00 zł. 

 przyjęto opinie z wczorajszego posiedzenia Rady Społecznej SPZ ZOZ. 

 Podjęto uchwałę o ogłoszeniu konkursu na nieodpłatną pomoc prawną i doradztwo 

obywatelskie na 2024 rok i powołano komisję do wyboru podmiotu, który będzie świadczył te 

porady. 

  

Zadania inwestycyjne za okres międzysesyjny   27 września 2023 roku - 24 października 

2023 roku 

 

1. „Przebudowa dróg powiatowych Nr 1117R, Nr 1119R i Nr 1121R” 

W dniu 11.09.2023 r. dokonano odbioru  Zadania w zakresie etapu I tj.: 

-Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R Tarnowska Wola- Wola Baranowska w zakresie budowy 

chodnika w Skopaniu km 15+284 do km 15+788 

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1121R Suchorzów-Gawłuszowice w zakresie budowy chodnika  

w Baranowie Sandomierskim i Dymitrowie Małym  

 Zadanie zrealizowano na kwotę brutto: 3 858 391,67 zł     

 

Realizacja zadania II etap –do 09.11.2023 r. 

 

2. „Przebudowa dróg powiatowych Nr 1114R, 1113R, 1090R, 1093R i Nr 1030R” 

Zadanie w trakcie realizacji do dn. 25.10 2023 r. 

 

3. „Poprawa infrastruktury edukacyjnej Powiatu Tarnobrzeskiego” 

Zadanie w trakcie realizacji do dn. 23.10.2023 r.  

 

4.  „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1114R relacji Stale – do drogi Nr 9 w miejscowości 

Alfredówka” 

Zadanie w trakcie realizacji do dn. 31.05.2024 r. 
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5. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1116R relacji Alfredówka – Ciosy – Wydrza od 

skrzyżowania z drogą powiatową nr 1114R do dz. ewid. 556/6, obręb Alfredówka” 

Zadanie w trakcie realizacji do 02.11.2023 r. 

 

6. „Modernizacja pomieszczeń mieszkalnych, sanitarnych, pomocniczych oraz 

komunikacyjnych w budynku Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie” 

 

Zadanie w trakcie realizacji do 18.12.2023 r. Dnia 25.08.2023 r. podpisano umowę na realizację  

z FIRMĄ HANDLOWO-USŁUGOWA SUP-EL S.C. Dąbek Piotr, Kuśmider Mieczysław ul. 

Niezłomnych 43, 37-450 Stalowa Wola za kwotę brutto 611 129,45 zł.  

 

7. „Remont chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1090R relacji Trześń – Grębów w m. 

Sokolniki” 

 

Zadanie w trakcie realizacji do dn. 08.12.2023 r. 

 

8. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1092R relacji Trześń – Furmany w zakresie budowy 

chodnika na odcinku od istniejącego chodnika do końca zabudowy w miejscowości 

Trześń”  

16 X. br. podpisano umowę. Plac budowy przekazany. 

 

Zadanie w trakcie realizacji do dn. 15.12.2023 r. 

 

9. „Budowa lub przebudowa dróg dojazdowych o nawierzchni tłuczniowej w ramach 

zadania pn. „Scalenie gruntów wsi Wola Baranowska gm. Baranów Sandomierski” 

 

Wyłoniony Wykonawca: 

- ROBSON Sp. z o.o. 

27-600 Sandomierz, ul. Przemysłowa 3,- cena brutto oferty: 5 608 543,26 zł – przed podpisaniem 

umowy 

 

Przetargi: 

 

1. Dnia 10.10.2023  o godz. 9:00. upłynął termin na składanie ofert w postępowaniu przetargowym na 

zadanie pn.: „Wymiana dźwigu osobowego w budynku CWiRS w Gorzycach” w przedmiotowym 

postepowaniu złożono sześć ofert: 

-  WINDY WIPRO Sp. z o.o. 

Kokotów 942, 32-002 Węgrzce Wielkie - cena brutto oferty: 255 840,00zł 

- SKY-LIFT Grzegorz Koza 

ul. Pszczyńska 372, 43-176 Gostyń - cena brutto oferty: 220 170,00zł 

- Elektro-Lift Szymon Ryciuk 

36-001 Trzebownisko 456 - cena brutto oferty: 383 575,50zł 

- Fabryka Urządzeń Dźwigowych Sp. z o.o. 

Bolęcin 41, 09-110 Sochocin- cena brutto oferty: 198 891,00zł 

- CHMIELEWSKI S.A. 

ul. Lipowa 27, 05-532 Baniocha- cena brutto oferty: 243 540,00zł 

- Winda-Warszawa Sp. z o.o. 

ul. Surowieckiego 12, 02-784 Warszawa - cena brutto oferty: 297 045,00zł 
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Inwestycje zakończone: 

 

1. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1090R relacji Trześń – Grębów w zakresie budowy 

ścieżki rowerowej pomiędzy miejscowościami Zabrnie i Grębów” 

 

Odbiór końcowy odbył się  10 października  br. 

 

2. „Poprawa infrastruktury edukacyjnej Powiatu Tarnobrzeskiego” 

 

Zgłoszenie zakończenia robót – 23.10.2023 r. 

 

Promesy Polski Ład: 

1. Promesa Nr RPOZ/2023/7772/Polski Ład  

Remont alei przy stawach w zabytkowym zespole parkowo – pałacowym w Grębowie 

Przewidywana wartość Inwestycji (w PLN): 265 000,00 

Deklarowana kwota udziału własnego (w PLN): 5 300,00 

Procentowy udział własny Wnioskodawcy w realizacji inwestycji: 2,00 % 

Kwota wnioskowanych środków (w PLN): 259 700,00 

2. Promesa Nr 2RPOZ/2023/7756/Polski Ład  

Remont w budynku Starostwa Powiatowego w Tarnobrzegu 

Przewidywana wartość Inwestycji (w PLN): 142 500,00 

Deklarowana kwota udziału własnego (w PLN): 2 850,00 

Procentowy udział własny Wnioskodawcy w realizacji inwestycji: 2,00 % 

Kwota wnioskowanych środków (w PLN): 139 650,00 

3. Promesa Nr Edycja 8/2023/8318/Polski Ład 

Rozbudowa drogi powiatowej nr 1116R relacji Alfredówka – Ciosy – Wydrza w miejscowości 

Wydrza 

Przewidywana wartość Inwestycji (w PLN): 958 000,00 

Deklarowana kwota udziału własnego (w PLN): 47 900,00 

Procentowy udział własny Wnioskodawcy w realizacji inwestycji: 5,00 % 

Kwota wnioskowanych środków (w PLN): 910 100,00 

4. Promesa Nr Edycja 8/2023/8360/Polski Ład 

Rozbudowa i przebudowa budynku SPZ ZOZ przy ul. Marii Skłodowskiej - Curie 1A w Nowej 

Dębie 

Przewidywana wartość Inwestycji (w PLN): 9 000 000,00 

Deklarowana kwota udziału własnego (w PLN): 1 350 000,00 
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Procentowy udział własny Wnioskodawcy w realizacji inwestycji: 15,00 % 

Kwota wnioskowanych środków (w PLN): 7 650 000,00 

5. Promesa Nr Edycja 8/2023/9031/Polski Ład 

Modernizacja dróg powiatowych nr 1129R, 1114R, 1089R, 1121R 

Przewidywana wartość Inwestycji (w PLN): 2.463.400,00 

Deklarowana kwota udziału własnego (w PLN): 123.170,00 

Procentowy udział własny Wnioskodawcy w realizacji inwestycji: 5,00 % 

Kwota wnioskowanych środków (w PLN): 2.340.230,00 

W ramach inwestycji planowane są: 

- Rozbudowa drogi powiatowej nr 1129R ul. 1 Maja w Nowej Dębie.  

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1114R, Stale do Nr 9 Stale – Siedlisko.  

- Przebudowa drogi powiatowej nr 1089R od drogi Nr 854 – Goczałkowice w zakresie budowy 

chodnika w m. Wrzawy.  

- Przebudowa drogi powiatowej nr 1121R relacji Suchorzów – Gawłuszowice w zakresie budowy 

chodnika w miejscowościach Baranów Sandomierski i Suchorzów. 

6. Promesa Nr Edycja 6PGR/2023/4111/Polski Ład 

Zakup sprzętu medycznego dla Szpitala Powiatowego w Nowej Dębie 

Przewidywana wartość Inwestycji (w PLN): 550 000,00 

Deklarowana kwota udziału własnego (w PLN): 11 000,00 

Procentowy udział własny Wnioskodawcy w realizacji inwestycji: 2 % 

Kwota wnioskowanych środków (w PLN): 539 000,00 

7. Promesa Nr Edycja 6PGR/2023/4108/Polski Ład 

Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1015R relacji Jamnica – Zbydniów od istniejącego chodnika 

w kierunku Kotowej Woli 

Przewidywana wartość Inwestycji (w PLN): 4 000 000,00 

Deklarowana kwota udziału własnego (w PLN): 80 000,00 

Procentowy udział własny Wnioskodawcy w realizacji inwestycji: 2,00 % 

Kwota wnioskowanych środków (w PLN): 3 920 000,00 

 

Wynik finansowy Szpitala Powiatowego po 9 miesiącach. 

    

I 
Przychody Koszty Wynik finansowy  

6 557 155,26 6 722 676,76 -165 521,50 
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amortyzacja 207 750,61 

wynik finansowy z uwzgl. 
Amortyzacji 42 229,11 

    

    

I-II 

Przychody Koszty Wynik finansowy  

12 656 148,08 13 361 815,39 -705 667,31 

amortyzacja 422 937,79 

wynik finansowy z uwzgl. 
Amortyzacji -282 729,52 

    

    

I-III 

Przychody Koszty Wynik finansowy  

20 302 815,60 20 241 246,99 61 568,61 

amortyzacja 621 681,38 

wynik finansowy z uwzgl. 
Amortyzacji 683 249,99 

    

    

I-IV 

Przychody Koszty Wynik finansowy  

26 310 027,88 27 089 439,87 -779 411,99 

amortyzacja 831 281,42 

wynik finansowy z uwzgl. 
Amortyzacji 51 869,43 

    

    

I-V 

Przychody Koszty Wynik finansowy  

32 279 129,00 33 903 553,37 -1 624 424,37 

amortyzacja 1 031 051,13 

wynik finansowy z uwzgl. 
Amortyzacji -593 373,24 

    

    

I-VI 

Przychody Koszty Wynik finansowy  

38 562 042,31 40 937 144,68 -2 375 102,37 

amortyzacja 1 226 822,20 

wynik finansowy z uwzgl. 
Amortyzacji -1 148 280,17 

    

    

I-VII 

Przychody Koszty Wynik finansowy  

46 371 561,48 47 620 188,42 -1 248 626,94 

amortyzacja 1 425 959,28 

wynik finansowy z uwzgl. 
Amortyzacji 177 332,34 
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I-VIII 

Przychody Koszty Wynik finansowy  

53 374 700,45 55 336 720,37 -1 962 019,92 

amortyzacja 1 619 487,22 

wynik finansowy z uwzgl. 
Amortyzacji -342 532,70 

    

    

I-IX 

Przychody Koszty Wynik finansowy  

60 240 868,09 62 681 219,07 -2 440 350,98 

amortyzacja 1 819 659,02 

wynik finansowy z uwzgl. 
Amortyzacji -620 691,96 

 

Przewodnicząca pyta czy są uwagi i pytania? 

 

Radna Krystyna Kozieja zabiera głos prosząc Przewodniczącego Rady Społecznej Szpitala o 

rozszerzenie informacji  zawartej w punkcie: przyjęcie opinii z posiedzenia Rady Społecznej SPZ ZOZ 

z dnia 23.10.2023 , prosi o przedstawienie szczegółów.  

 

Starosta zabiera głos i omawia posiedzenie Rady Społecznej z dnia 23.10.2023 roku. 

1. Zestawienie wyników finansowych za 8 miesięcy. Strata szpitala wynosi minus 340 000 zł. 

2. Analiza poszczególnych oddziałów 

3. Analiza wyników poradni. 

4. Wyjaśnienia dotyczące zysków i strat. 

Starosta przedstawił decyzję o pomocy szpitalowi w kwocie 289 000 zł na poprowadzenie nowej nitki 

wody. 

Przedstawił plany do realizacji w najbliższych latach co do rozbudowy szpitala- Izba przyjęć, 

rozbudowa bloku operacyjnego aby spełniał wymogi ( trzecia sala operacyjna, sala wybudzeń). 

Starosta wspomniał również o wizycie na oddziale chirurgii gdzie zaprezentowana została nowa wieża 

do laparoskopii. 

 

Przewodnicząca przywitała Panią Dyrektor Szpitala, zapytała czy chciałaby jeszcze dodać jakieś 

informacje do wypowiedzi Starosty, p. Barzycka stwierdziła że wszystkie najistotniejsze sprawy 

zostały przedstawione. 

 

Po pytaniu przewodniczącej o chęć zabrania głosu, zgłasza się Radny Paweł Bartoszek. 

 

Pan Bartoszek pyta korzystając z obecności Pani Dyrektor o oddział ginekologiczno-położniczy,  

o straty, ile jest zatrudnionych osób, ilu jest lekarzy, ile jest personelu niemedycznego i ile było 

urodzeń do końca września 2023 roku. 

Pani Dyrektor odpowiada: 202 porody do 30 września. Jeżeli chodzi o pozostałe liczby to nie można 

jednoznacznie określić z racji dużej rotacji personelu, kadra lekarska zatrudniana jest w różnej formie, 

najczęściej cywilno-prawne umowy (czas pracy różny) etatowych jest 1,74 etatu- na oddziale 
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ginekologii i położnictwa. Informuje, że na pozostałe pytania może odpowiedzieć dopiero po 

uprzednim przygotowaniu po powrocie do Szpitala. 

Strata to ponad 2 000 000 zł. 

 

p.5 Informacja Przewodniczącej Rady i Starosty Tarnobrzeskiego z analizy oświadczeń 

majątkowych za 2022 rok. 

 

Przewodnicząca odczytuje informację. 

Oświadczenia majątkowe wszyscy radni Powiatu złożyli w terminie do 30 kwietnia br. 

Oświadczenia moje i Pana Starosty zostały przesłane do Wojewody Podkarpackiego. W dwóch 

pismach datowanych na 14 czerwca 2023 r. Wojewoda Podkarpacki poinformował o dokonanej 

analizie naszych oświadczeń majątkowych. Nie stwierdzono żadnych uchybień. Wojewoda przekazał 

oświadczenia do dalszej analizy Naczelnikowi Urzędu Skarbowego w Tarnobrzegu. 

W oświadczeniach majątkowych pozostałych radnych stwierdzono uchybienia dotyczące 

oświadczenia jednego radnego. 

Radny poprzez sporządzenie 2 korekt uzupełnił informacji wymagane w oświadczeniu. 

 

Przewodnicząca prosi Starostę o analizę oświadczeń majątkowych. 

Starosta odczytuje: 

Na podstawie art. 25c ust. 12 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym informuję 

Wysoką Radę, że dokonano analizy 36 oświadczeń majątkowych za 2022 rok. 

4 członków Zarządu Powiatu 

Skarbnika i Sekretarza Powiatu 

14 kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu 

20 osób wydających decyzje administracyjne z upoważnienia Starosty, 6 pracowników Starostwa i 14 

w Powiatowym Urzędzie Pracy. 

Wszyscy wykonali ustawowy obowiązek i złożyli oświadczenia w terminie do 30 kwietnia br. 

Analiza polegała na porównaniu treści analizowanego oświadczenia majątkowego oraz załączonej 

kopii zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym z treścią uprzednio złożonych 

oświadczeń i kopii zeznań podatkowych. 

Nie powstało w stosunku do nikogo podejrzenie, że osoba składająca oświadczenie podała w nim 

nieprawdę lub zataiła prawdę, co skutkowało by koniecznością wystąpienia do dyrektora urzędu 

kontroli skarbowej z wnioskiem o kontrolę oświadczenia majątkowego. 

31 oświadczeń uznano złożone bez błędów. W pozostałych 7 odnotowano drobne uchybienia. 

Rodzaj tych uchybień to: 

- brak określenia przynależności uzyskanych przychodów, brak pełnych informacji o wykazanych 

zobowiązaniach, nie wykonanie posiadanego pojazdu, brak określenia kwoty zaciągniętego kredytu. 

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Stalowej Woli do którego zgodnie z właściwością miejscową 

przesłano dwa oświadczenia, pismem z dnia 4 września br. poinformował , że w jednym oświadczeniu 

uzupełnienia wymagają dwie informacje dotyczące pojazdu i kredytu. 

W odniesieniu do ubiegłego roku o 50% zmniejszyła się liczba oświadczeń majątkowych 

wymagających uzupełnienia brakujących danych. 

Oświadczenia majątkowe wszystkich zobowiązanych po zakryciu adresu, zostały opublikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego. 
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p. 6. Interpelacje radnych.  

Podczas Sesji Rady Powiatu w dniu 22 sierpnia br. radny Tomasz Zieliński zgłosił do protokołu 

wniosek w sprawie zjazdu na działkę Nr 666/17 na drodze powiatowej ul. Borowa w Nowej Dębie 

który dotyczył : 

- czy w projekci  był przewidziany zjazd na wym. działkę ?, 

- dlaczego, jeżeli był, nie został wykonany ?. 

 

Zgłoszony wniosek dotyczy inwestycji powiatowej pn. „Modernizacja Infrastruktury drogowej  

Powiatu Tarnobrzeskiego” w ramach której realizowano jedno z dwóch zadań: „ Rozbudowa i 

przebudowa drogi powiatowej  Nr 1132R ul. Borowa w Nowej Dębie na odcinku w km 1 + 265 do 2 

+ 217 od skrzyżowania z ul. Podleśną do przejazdu kolejowego LHS”. 

Prace projektowe dot. tego zadania trwały w okresie  od  25.02. 2020 r – 10.08. 2020 r. 

W okresie prac projektowych działka stanowiła mienie gminne. Nie wnioskowano o zaprojektowanie 

zjazdu. 

Roboty drogowe na ul. Borowej zostały odebrane 28. 11. 2022 roku. Działka gminna zmieniła 

właściciela w dniu 10. 08. 2023 roku. 

Sprawę budowy lub przebudowy zjazdów reguluje art. 29 ust 1 i 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 r.  

o drogach publicznych ( t. jedn. Dz.U.2023, poz. 645): 

ust. 1 „Budowa lub przebudowa zjazdu należy do właściciela lub użytkownika nieruchomości 

przyległych do drogi, po uzyskaniu, w drodze decyzji administracyjnej, zezwolenia zarządcy drogi na 

lokalizację zjazdu lub  przebudowę zjazdu”. 

ust.2 „ W przypadku budowy lub przebudowy drogi budowa lub przebudowa zjazdów dotychczas 

istniejących należy do zarządcy drogi”. 

W tych okolicznościach właściciel działki, zainteresowany  wykonaniem zjazdu,  powinien wystąpić 

do Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego z. s w Nowej Dębie , ul. Ogrodowa 20 o uzyskanie 

warunków wykonania zjazdu. 

 

Czy odpowiedź jest wystarczająca? 

-Tak, jak najbardziej. Dziękuję. ( T. Zieliński) 

Kolejna interpelacja Pana Radnego Tadeusza Rękasa w sprawie odwodnienia na ulicy Błonie  

w Trześni. 

Odbyła się wizja lokalna, nie ma miejsca na wykonanie rowu. Zarząd Dróg wpisze zadanie do planu 

finansowego na 2024 rok, będzie wykonany projekt techniczny wykonania krytego odwodnienia  

w celu sprowadzenia wody do najbliższego rowu odwadniającego lub znalezienie innego optymalnego 

rozwiązania. 

 

Kolejny wniosek Sołtysa w Trześni przekazany przez Panią Radną Teresę Lipińską w sprawie 

przystanku komunikacji zbiorowej na ul. Kościelnej droga powiatowa Trześń-Grębów. Adresatem 

wniosku powinien być Wójt Gminy Gorzyce. Przystanki to zadanie własne gminy, Zarząd Dróg 

rozpatrzy ewentualny wniosek Gminy w tej sprawie i wyda warunki techniczne. 

 

Czy w tym punkcie porządku obrad ktoś spośród Państwa radnych chce zabrać głos? 

(nikt nie zabrał głosu) 

 

p.7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uzupełnienie składu Zarządu Powiatu do ilości określonej w Statucie Powiatu Tarnobrzeskiego. 
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Zgodnie art. 27 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku członkowie Zarządu wybierani są na wniosek  

Starosty. 

Proszę Pana Starostę o zabranie głosu  i  złożenie wniosku. 

 

Starosta zabiera Głos:  

Szanowana Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado : 

Na podstawie art. 27  Ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r o samorządzie powiatowym ( t.j. Dz.U.  2022 

poz. 1526 z późn. zm.) w związku z § 41 ust.1 Statutu Powiatu Tarnobrzeskiego  składam  wniosek 

aby: 

Na wakujące miejsce w Zarządzie  Powiatu Tarnobrzeskiego, w związku ze śmiercią w dniu 11 

września  2023 r.  dotychczasowego  jego Członka  Śp.  Marka Ożgi, reprezentującego w ramach 

Zarządu  Gminę  Grębów,  powołać radną  Rady Powiatu  Tarnobrzeskiego,   Panią  Zuzannę Paduch. 

Pani Zuzanna Paduch na podstawie Postanowienia Nr 218/2023 Komisarza Wyborczego  

w Tarnobrzegu objęła mandat Rady Powiatu  w okręgu wyborczym Nr 3 z listy Nr 10 – KW Prawo  

i Sprawiedliwość z dniem 2 października  2023 roku. 

W dniu 9 października  br. podczas  uroczystej  XLVIII Sesji Rady Powiatu  złożyła  ślubowanie. 

Pani radna  Zuzanna Paduch jest  samorządowcem z ponad 20 letnim stażem. 

W latach 1990 – 2010 nieprzerwanie sprawowała funkcję Wójta Gminy Grębów. 

Pełniła także funkcję  Prezesa  Zarządu  Gminnego  Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP. 

Pozostaję z przekonaniem, że Pani radna  Zuzanna Paduch, we współpracy z  Zarządem  Powiatu, 

będzie kontynuować  działania  Śp. Marka Ożgi, oraz wnosić nowe inicjatywy  dla dobra  mieszkańców 

Gminy  i całego Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Proszę wysoką Radę o poparcie Jej kandydatury.   

Czy Pani radna Zuzanna  Paduch  wyraża zgodę na kandydowanie? 

-Tak. (Zuzanna Paduch) 

 

Zgodnie z  art. 27 ust. 3 ustawy samorządowej Rada Powiatu wybiera wicestarostę oraz pozostałych 

członków zarządu na wniosek starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym. 

 

Proszę o zgłoszenie 3 radnych do Komisji skrutacyjnej w celu przeprowadzenia  tajnego głosowania. 

 

Tomasz Zieliński  -  czy wyraża zgodę?  

– Tak ( Tomasz Zieliński) 

 

Marek Zięba - czy wyraża zgodę?  

– Tak (Marek Zięba) 

 

Wojciech Gruszka - czy wyraża zgodę? 

– Tak (Wojciech Gruszka) 

Zamykam  listę kandydatów do komisji skrutacyjnej. 

 

Głosujemy listę kandydatów do komisji skrutacyjnej 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę - 13 

Kto „przeciw” - 0 

Kto się „wstrzymał” - 0 

Głosowało 13 Radnych . Komisja została wybrana. 

 

Proszę aby Komisja się ukonstytuowała.  
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Proszę Komisję o przystąpienie do pracy. 

 

Głos zabiera Radny Wojciech Gruszka: 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni Komisja Skrutacyjna się ukonstytuowała. 

Przewodniczącym Komisji- Wojciech Gruszka. 

 

Zostaną rozdane karty, będą wyczytywane nazwiska , proszę odebrać karty. 

 

(Radni imiennie wyczytywani podchodzą i odbierają karty do głosowania.) 

 

Przewodnicząca informuje że objaśnienie zasad głosownia jest na karcie do głosowania. 

Karty do urny wrzucamy imiennie po wyczytaniu nazwiska radnego. 

 

Po wyczytaniu, Radni podchodzą i wrzucają karty do urny. 

 

Przewodnicząca prosi Komisję o zliczenie głosów i zarządza 5 minutową przerwę. 

 

Przewodnicząca ogłasza koniec przerwy i wznawia obrady. 

 

Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie protokołu. 

 

Głos zabiera Radny Wojciech Gruszka: 

Komisja Skrutacyjna dokonała sprawdzenia oddanych głosów: 

9 głosów – za  

1 głos – przeciw 

3 głosy – wstrzymujące 

 

Przewodnicząca odczytuje uchwałę o wyborze Pani Radnej Zuzanny Paduch na Członka Zarządu 

Powiatu Tarnobrzeskiego: 

 

Uchwała została podjęta w sprawie uzupełnienia składu Zarządu Powiatu do ilości określonej  

w statucie Powiatu Tarnobrzeskiego. 

 Na podstawie art. 27 ust.1 i 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym  

( t. jedn. Dz. U. z 2022r, poz. 1526 z późn. zm.) 

§ 1 

Stwierdza wybór na Członka Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego na wniosek Starosty Tarnobrzeskiego  

1. Radnej Pani Zuzanny Paduch 

Zgodnie z wynikami tajnego głosowania jak w protokole Komisji Skrutacyjnej stanowiącym załącznik 

do niniejszej uchwały. 

 

§ 2 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

b) w sprawie zmiany Uchwały Rady Powiatu z dnia 29 listopada 2018r. w sprawie powołania Komisji 

Stałych, określenia przedmiotu ich działania oraz składu osobowego. 

Na podstawie art. 17 ust.1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym ( t. 

jedn. Dz. U. z 2022r, poz. 1526 z późn. zm.) 
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W uchwale Nr II/7/2018 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 29 listopada 2018r. w sprawie 

powołania Komisji Stałych, określenia przedmiotu ich działania oraz składu osobowego zmienia się 

treść § 1 ust 1 pkt 2 dot. Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

W miejsce Marek Ożga wpisuje się – Zuzanna Paduch 

Pozostała treść uchwały pozostaje bez zmian. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 13 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0 

Głosowało 13 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

c) w sprawie zmiany Uchwały Rady Powiatu z dnia 19 grudnia 2018r. w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

 

Na podstawie art.48 ust.5 i ust. 6 pkt 2 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej 

(tekst jedn. Dz.U. z 2023 r poz. 991 ze zm.) Rada Powiatu Tarnobrzeskiego uchwala, co następuje: 

W uchwale Nr III/20/2018 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 19 grudnia 2018r. w sprawie 

powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu  Zakładów Opieki Zdrowotnej w 

Nowej Dębie zmienia się treść § 2 ust. 2 pkt b)  poz. 3) w ten sposób, że w miejsce Marek Ożga wpisuje 

się – Zuzanna Paduch. 

 

Pozostała treść uchwały pozostaje bez zmian. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem  podjęcia. 

Głosujemy  uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę 13 głosów. 

Kto „przeciw”- 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0  

Głosowało 13 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

d) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

 

(Salę opuściła Radna Teresa Lipińska) 

 

 Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  

Przedkładany projekt uchwały ma związek z uzyskanym dofinansowaniem z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg w wysokości 284 000,00 zł. na zadanie: „ Przebudowa drogi powiatowej Nr 1118R 

relacji Padew Narodowa – Wola Baranowska – Ślęzaki w m. Wola Baranowska”. 

W budżecie Powiatu na 2023 rok jest zabezpieczona kwota 71 000,00 zł wkładu własnego. 

Do zobowiązania  należy także doliczyć kwotę 3 000,00 zł na wykonanie tablic promocyjnych. 

W związku z przyjętym harmonogramem realizacji zadania proponuje się ogłosić w 2023 rok 

postępowanie przetargowe, a realizacja zadania i płatność końcowa nastąpi w 2024 roku. 
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Czy są pytania i uwagi?- brak 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów - Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Głosujemy  uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 12. 

Kto „przeciw”- 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0  

Głosowało 12 radnych. Uchwała została  podjęta. 

 

e) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania  zadania w roku 2024. 

 

 Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  

Przedkładany projekt uchwały ma związek z  uzyskanym dofinansowaniem z PFRON wysokości 

93 500,00 zł. na zadanie: „ Wymiana dźwigu osobowego w budynku CWiRS w Gorzycach”. 

Wymagana kwota wkładu własnego po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym  

( najkorzystniejsza oferta z 6 ofert 198 891,00 z) wynosi  108 500, 00 zł  ( zabezpieczona dotychczas 

kwota 76 500,00 zł, zwiększenie o 32 000,00 zł) 

W związku z przyjętym  harmonogramem realizacja rozpocznie się po podpisaniu umowy  

z wykonawcą a płatność końcowa nastąpi w marcu 2024 roku. 

 

Czy są pytania i uwagi?- brak 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów - Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę -12  

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0  

Głosowało 12 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

f) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

 

Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie  projektu uchwały.  

Przedkładany projekt uchwały ma związek z otrzymaniem promesy na dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polsko Ład: Program Inwestycji Strategicznych (Edycja VIII) na zadanie: 

1. Rozbudowa i przebudowa budynku SPZ ZOZ przy ul. Marii Skłodowskiej – Curie 1A  

w Nowej Dębie|”  

Szacunkowa wartość zadania planowanego do realizacji wynosi 9 000 000,00 zł. Otrzymana wartość 

dofinansowania wynosi 7 650  000,00 zł , wkład własny w kwocie 1 350 000,00 zł. 

Podjęcie uchwały pozwoli na podjęcie działań związanych z przygotowaniem przetargu na wybór 

wykonawcy w 2024 r stanu surowego zamkniętego. 

 

(Salę opuścił Radny Dominik Szewc, na salę powróciła Radna Teresa Lipińska) 

 

Czy są pytania i uwagi?- brak 
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O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów - Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę -12  

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0  

Głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

g) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

 

  O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza Powiatu. 

Przedkładany projekt uchwały ma związek z otrzymaniem promesy w wysokości 139 650 zł 

dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków (Edycja II). 

Szacunkowa wartość zadania planowanego do realizacji wynosi 142 500,00 zł. Otrzymana wartość 

dofinansowania wynosi 139  650,00 zł , wkład własny w kwocie 2 850,00 zł. 

Podjęcie uchwały pozwoli  ogłosić przetarg na wybór wykonawcy zadania w 2023 roku. Płatność  

w roku 2024. 

 

(Na salę powrócił Radny Dominik Szewc) 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów - Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 13  

Kto „przeciw”- 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0 

Głosowało 13 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

h) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

 

 Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  

Przedkładany projekt uchwały ma związek z otrzymaniem dofinansowania z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków (Edycja II). 

Szacunkowa wartość zadania planowanego do realizacji wynosi 265 000,00 zł. Otrzymana wartość 

dofinansowania wynosi 259 700,00 zł , wkład własny w kwocie 5 300,00 zł. 

Podjęcie uchwały pozwoli podjąć  działania związane z wyborem wykonawcy. Płatność w 2024 roku. 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów - Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 13  

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0   
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Głosowało 13 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

i) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadań w roku 2024  

( z autopoprawką). 

  

 Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  

Przedkładany projekt uchwały ma związek z otrzymaniem dofinansowania z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków (Edycja II). 

Rewitalizacja alei parkowych w zabytkowym zespole parkowo – pałacowym w Grębowie” – 

784 000,00 zł 

„Rewitalizacja w budynku Starostwa Powiatowego w Tarnobrzegu” – 294 000,00 zł 

Wkład własny 2%, na zadanie Nr 1 – 16 000,00 zł 

    zadanie Nr 2 –   6 000,00 zł  

    Razem 22 000,00 zł 

 

Z harmonogramu realizacji zadań z udziałem Promes z w/w Programu wynika, że płatności za 

wykonanie zadań będą realizowane w 2024roku.  

W tych okolicznościach wkład własny Powiatu i kwoty otrzymane z tytułu promes  należy przenieść 

na 2024 rok. 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów - Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 13  

Kto „przeciw”- 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0   

Głosowało 13 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

j) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2023 rok (z autopoprawką) 

 

 O przedstawienie projektu uchwały proszę Skarbnika Powiatu Stanisława Biesiadeckiego. 

Zwiększenie planu dochodów w nw. pozycjach: 

 

W dz. 801, rozdz. 80102 Szkoły podstawowe specjalne, zwiększenie dochodów o kwotę 10.000  

z tytułu odpłatności za posiłki.  

W dziale 851 Ochrona zdrowia, rozdz. 85156, § 0940 o kwotę 2.977 zł., z tytułu rozliczenia składki 

zdrowotnej z lat ubiegłych.   

 

 Zmiany po stronie wydatków dotyczą następujących pozycji wydatków: 

- zwiększeniu wydatków w dz. 010 Rolnictwo i łowiectwo, o kwotę 50.000 zł., z przeznaczeniem na 

realizację prac zagospodarowania poscaleniowego dla zadania „Scalenie gruntów wsi Wola 

Baranowska gm. Baranów Sandomierski”. Zmiany wynikają z konieczności wykonania 

wnioskowanych przez Podkarpackie Biuro Geodezji i Terenów Rolnych nieujętych w wykazie prac  

w ramach zagospodarowania  poscaleniowego ww. zadania.    

- zmniejszeniu wydatków majątkowych w dz. 600 Transport i łączność, rozdz. 60014 Drogi publiczne 

powiatowe o kwotę 71.000 zł., z tytułu wkładu własnego z powodu przeniesienia realizacji zadania  

z roku 2023 na rok 2024 
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- zwiększenia wydatków w dziale 801 „Oświata i wychowanie”, oraz w dz.854 Edukacyjna Opieka 

wychowawcza, rozdz. 85406 Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna o łączną kwotę  40.025zł.,  

z tytułu nagród starosty dla nauczycieli z okazji Dnia Edukacji Narodowej 35.000 zł., oraz nagrody 

Podkarpackiego Kuratora Oświaty dla Dyrektora SOSW w Grębowie 5.025 zł., oraz zmniejszenie 

wydatków w rozdz. 80195 o kwotę 34.169 zł., oraz zwiększenie z przeznaczeniem na ww. nagrody 

dla nauczycieli.  

- przeniesienia wydatków pomiędzy paragrafami bieżącymi w dziale 801 Oświata i wychowanie oraz 

854 Edukacyjna Opieka wychowawcza,  na łączną kwotę 56.800 zł., na wniosek kierownika jednostki 

– SOSW w Grębowie. 

- zwiększeniu wydatków w dz. 851, rozdz. 85156 składki na ubezpieczenia zdrowotne dla osób 

nieobjętych obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego z  tytułu zwrotu dotacji pobranej w nadmiernej 

wysokości. 

- zmniejszenie wydatków bieżących w dziale 852 Pomoc społeczna, rozdz. 85295 Pozostała 

działalność, o kwotę 2.923 zł., z przeznaczonych na odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 

w Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu, oraz wydatków majątkowych o kwotę 76.500 zł.,  

w związku z ze zmianą terminu realizacji zadania pn. „Wymiana dźwigu osobowego w budynku CWiRS 

w Gorzycach”, przeniesienie realizacji tego zadania z roku 2023 na rok 2024, zgodnie z wnioskami 

kierowników jednostek. Przeniesienia wydatków w dz. 85295 Pozostała działalność, pomiędzy 

paragrafami na zadaniu pn. Wypożyczalnia sprzętu rehabilitacyjnego na kwotę 2.000 zł., na wniosek 

kierownika jednostki.    

Natomiast zwiększenie wydatków w rozdz. 85218 Powiatowej Centrum Pomocy Rodzinie, dotyczy 

zwiększenia środków na wynagrodzenia pracowników wraz z pochodnymi o kwotę 30.300 zł., oraz 

na opłaty telekomunikacyjne w wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego w Nowej Dębie zgodnie  

z wnioskiem kierownika PCPR.  

 

W drodze autopoprawki wprowadzono:  

- zwiększenie wydatków w dz. 852 rozdz. 85202 Domy Pomocy Społecznej o kwotę 20.756 zł., 

z przeznaczeniem na roboty dodatkowe zamienne i konieczne do prawidłowej realizacji zadania pn. 

„Modernizacja pomieszczeń DPS w Nowej Dębie”.     

- zwiększenie dochodów w dz. 80102 Szkoły podstawowe specjalne o kwotę 7.547 zł., z tytułu 

odszkodowania z PZU za uszkodzone mienie oraz zwiększenie wydatków w dz. 85403 zgodnie  

z wnioskiem kierownika jednostki. 

Proponowane powyższym projektem zmiany budżetu powiatu powodują zmniejszenie deficytu 

budżetu powiatu o kwotę 41.951 zł., oraz zmniejszenie przychodów na pokrycie planowanego deficytu 

o kwotę 41.951 zł., z tytułu tzw. wolnych środków.  

 

(salę opuścił Radny Tadeusz Rękas oraz Radny Dominik Szewc) 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów - Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

(na salę powrócił Radny Tadeusz Rękas) 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę -12 . 

Kto „przeciw”-0. 

Kto się „wstrzymał”- 0   

Głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta. 
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k) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2023 - 

2031(z autopoprawką) 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Skarbnika Powiatu Stanisława Biesiadeckiego. 

W związku ze zmianami budżetu dokonanymi uchwałami Rady Powiatu oraz Zarządu Powiatu 

Tarnobrzeskiego planowane dochody budżetu Powiatu na 2023 rok po zmianach ogółem wynoszą 

-  91.683.104 zł., oraz planowane wydatki ogółem na 2023 rok po zmianach wynoszą ogółem - 

97.962.313 zł. Planowany deficyt budżetu po zmianach wynosi 6.279.209 zł.  

Planowane przychody stanowią kwotę - 7.514.209 zł., w tym z tytułu: 

- nadwyżki budżetu z lat ubiegłych – 3.778.651 zł.,  

- wolnych środków, których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy – 3.286.803 zł.  

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia 

środków dochodów i wydatków nimi finansowanych, określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2  

ustawy o finansach publicznych – 448.755 zł. 

Planowane rozchody budżetu w wysokości 1.235.000 zł., przeznaczone zostały na spłatę kredytu 

konsolidacyjnego.  

Relacje wynikające z art. 242 oraz 243 ustawy o finansach publicznych zostają spełnione.  

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę -12 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0 

Głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

l) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania  zadania w roku 2024. 

 

 Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 Przedkładany projekt uchwały ma związek z  otrzymanym dofinansowaniem z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych (Edycja szósta – PGR). 

Promesa wstępna Edycja 6 PGR/2023/4108 z 20.09.2023. 

Szacunkowa wartość zadania planowanego do realizacji wynosi 4 000 000,00 zł. Przyznana wartość 

dofinansowania wynosi 3 920 000,00 zł, wkład własny w kwocie 80 000,00 zł. 

Szacunkowy koszt nadzoru inwestorskiego  60 000,00 zł, koszt tablic informacyjnych 4 000,00 zł. 

Podjęcie wniesionej uchwały da możliwość ogłoszenia w najbliższych miesiącach postępowania 

przetargowego w celu wyłonienia wykonawcy zadania.  

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów - Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 12  

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0   

Głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

ł) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

 

 Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  
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Przedkładany projekt uchwały ma związek z zatwierdzeniem do dofinansowania w 2024 roku wniosku 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Szacunkowa wartość zadania planowanego do realizacji wynosi 2 782 000,00 zł. 

Zatwierdzona wartość dofinansowania wynosi 2 225 600,00 zł , wkład własny w kwocie 556 400,00 

zł. ( 20 %) 

Koszt tablic promocyjnych - 4 000,00 zł. 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów.- Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę - 12  

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0   

Głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

m) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

 

 Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  

 

(salę opuścił Starosta Jerzy Sudoł) 

 

Przedkładany projekt uchwały ma związek z  ujęciem na liście zadań zatwierdzonych do 

dofinansowania w 2024 roku  z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania: 

1. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska na 

odcinku od istniejącego chodnika w m. Kaczaki z przejściem dla pieszych na prawą stronę 

drogi w kierunku m. Ślęzaki do rzeki Trzesniówka”.  

Szacunkowa wartość zadania planowanego do realizacji wynosi 2 355 000,00 zł. Wartość 

dofinansowania wynosi 1 884 000,00 zł , wkład własny w kwocie 471 000,00 zł. (20 %) Do wartości 

zobowiązania dodana jest kwota 4 000,00 zł na pokrycie kosztów wykonania tablic promocyjnych. 

Na zadanie jest dokumentacja projektowa. 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów.- Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 11  

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0   

Głosowało 11 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

n) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

 

 Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  

Przedkładany projekt uchwały ma związek z naborem wniosków o dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych ( Edycja szósta – PGR) 

Szacunkowa wartość zadania pt.„ Zakup sprzętu medycznego dla Szpitala Powiatowego w Nowej 

Dębie”, planowanego do realizacji wynosi 550 000,00 zł. 

Potwierdzona wartość dofinansowania wynosi 539 000,00 zł , wkład własny w kwocie 11 000,00 zł. 
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Razem 550 000,00 zł. 

 

(na salę powrócił Starosta Jerzy Sudoł) 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów.- Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 12  

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0   

Głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

o) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

 

 Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  

Przedkładany projekt uchwały ma związek z  otrzymaniem  wstępnej promesy z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych (Edycja VIII) w kwocie 2 340 230,00 zł. 

Szacunkowa wartość zadania planowanego do realizacji wynosi 2 463 400,00 zł.  

 wkład własny w kwocie łącznej 183 170,00 zł. 

na który składa się: 

  123 170,00 zł – wymagany 5% wkład finansowy 

    36 000,00 zł - koszt nadzoru inwestorskiego 

      4 000,00 zł – tablice promocyjne 

( w zadaniu są drogi: ul 1 Maja w Nowej Dębie,  Stale – Siedlisko, Wrzawy, Suchorzów) 

 

Czy są pytania? 

 

Pytanie zadaje Radna Krystyna Kozieja: jaki zakres kilometrowy ma inwestycja. 

Sekretarz Powiatu odpowiada: jeżeli jest potrzeba przedstawienia szczegółowych danych inwestycji 

po sprawdzeniu projektu poinformuje telefonicznie Radną. 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów - Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy  uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 12  

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0   

Głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

p) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 

 

 Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  

 

(salę opuścił Radny Wojciech Gruszka) 

 

Przedkładany projekt uchwały ma związek z  otrzymaniem  wstępnej Promesy z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych (Edycja VIII) 
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na zadanie: 

 

1. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1116R relacji Alfredówka – Ciosy – Wydrza  

w miejscowości Wydrza” 

 

Wysokość promesy 910 100,00 zł 

 

Szacunkowa wartość zadania planowanego do realizacji wynosi 958  00,00 zł.  

 Wkład własny w kwocie 47 900,00 zł. ( 5%) wartości zadania. 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów – Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 11 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0  

Głosowało 11 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

r) w sprawie wyrażenia zgody na zawiązanie przez Powiatowy Urząd Pracy w Tarnobrzegu 

partnerstwa z Wojewódzkim Urzędem Pracy w Rzeszowie oraz przyjęcie przez Powiatowy Urząd 

Pracy w Tarnobrzegu zobowiązania do pokrycia wkładu własnego w zakresie realizacji projektu 

pod nazwą „Aktywizacja zawodowa osób młodych bezrobotnych w wieku 18-29 lat, wsparcie 

rozwoju przedsiębiorczości” w formie wkładu pieniężnego. 

 

( na salę powrócił Radny Wojciech Gruszka) 

 

 Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  

Zgodnie z dokumentacją naboru nr FEPK.07.03-IP.01-001/23 ogłoszonego przez Wojewódzki Urząd 

Pracy w Rzeszowie w ramach Działania 07.03 Aktywizacja osób młodych pozostających bez 

pracy/wsparcie rozwoju przedsiębiorczości programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 

Podkarpacia 2021-2027 oraz w związku ze złożonym w dniu 11.10.2023 r. wnioskiem  

o dofinansowanie projektu , w celu podpisania umowy partnerskiej z Wojewódzkim Urzędem Pracy 

w Rzeszowie umożliwiającej realizację projektu „Aktywizacja zawodowa osób młodych 

bezrobotnych w wieku 18 – 29 lat, wsparcie rozwoju przedsiębiorczości” konieczne jest przyjęcie 

niniejszej Uchwały.   

 Uchwała ta umożliwi Powiatowemu Urzędowi Pracy w Tarnobrzegu zawiązanie partnerstwa oraz 

wniesienie wkładu własnego do ww. projektu.     

Wkład pieniężny wnoszony jest w ramach środków Funduszu Pracy przeznaczonych na aktywne 

formy wsparcia. 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji D/S Rodziny i Polityki Społecznej – 

Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 12 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0   
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Głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

s) w sprawie zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowej Dębie 

poprzez zmianę jej siedziby. 

 

Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  

Niniejsza uchwała dotyczy zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nowej 

Dębie poprzez zmianę siedziby.  

Uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Nowej Dębie 

poprzez zmianę jej siedziby z ul. Jana Pawła II 4 na ulicę Mikołaja Reja 7 w Nowej Dębie wynika  

z zamiaru przeniesienia siedziby pod wskazany wyżej adres. 

Na tle obowiązujących przepisów prawa i orzecznictwa (Wyrok z dnia 18.03.2014. syg. Akt I OSK 

3045/13), zmiana siedziby placówki oświatowej traktowana jest jako przekształcenie w rozumieniu 

art.89 ust.9  ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. Prawo oświatowe, a zatem stosowana procedura jego 

dokonywania wynika z odpowiedniego zastosowania art.89 ust.1i 3 ww. ustawy.  

W związku z kończącymi się pracami remontowymi nowej siedziby budynku przy ul. Mikołaja Reja 

7 w Nowej Dębie, ( Zespół Szkół Nr 1)  zasadnym jest zmiana jej adresu, przy zachowaniu pełnego 

dostępu dzieci, młodzieży, rodziców i nauczycieli do korzystania z pomocy psychologiczno- 

pedagogicznej w obszarze działania placówki. Zmiana siedziby poradni nie będzie miała wpływu na 

organizacje pracy, w tym zatrudnienie pracowników pedagogicznych i niepedagogicznych. 

W procedurze przekształcenia poradni problem stanowi spełnienie ustawowego wymogu 

powiadomienia rodziców uczniów o zamiarze przekształcenia placówki, w przypadku poradni 

psychologiczno – pedagogicznej pojęcie ” ucznia”, a co za tym idzie podstawy ustalenia i sposobu 

powiadomienia „rodziców ucznia” jest trudne do zdefiniowania. Przepisy prawa oświatowego mówią 

o „osobach korzystających z poradni” oraz „terenie działania poradni” .  

Poradnie psychologiczno – pedagogiczne nie realizują procesu kształcenia, nie prowadzą ksiąg 

uczniów/ wychowanków oraz ksiąg  dzieci zamieszkałych w obwodzie. Poradnia prowadzi jedynie 

ewidencję osób korzystających z pomocy poradni (incydentalnie/jednorazowo lub systematycznie  

w określonym przedziale czasowym, który jednak nie obejmuje całego roku szkolnego lub nie musi 

pokrywać się z rokiem szkolnym ) oraz dzienniki zajęć.  

Osoby – potencjalni klienci poradni – będą informowane za pośrednictwem szkół i placówek 

oświatowych mających siedzibę na ternie działania poradni – poprzez umieszczenie stosowanych 

ogłoszeń na tablicach informacyjnych , a także poprzez publikację uchwały w Biuletynie Informacji 

Publicznej Powiatu Tarnobrzeskiego, umieszczenie na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego i za 

pośrednictwem strony internetowej poradni.  

 

(salę opuścił Starosta Jerzy Sudoł i Radna Teresa Lipińska) 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia – Komisja 

wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 10 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0   

Głosowało 10 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

t) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2024. 
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Proszę Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały dotyczy zaciągnięcia zobowiązania na 2024 rok w kwocie 289 000,00 zł ( słownie: 

dwieście osiemdziesiąt  dziewięć   tysięcy    złotych )   na sfinansowanie zadania pn. „ Wykonanie 

projektu i instalacji przesyłu wody pitnej do zbiorników zapasowych do budynku Nr 2 Szpitala 

Powiatowego”. 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów – Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 

(na salę powróciła Radna Teresa Lipińska) 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 11 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0   

Głosowało 11 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

pkt. 8.Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

W związku ze zbliżającym się końcem roku proszę przewodniczących Komisji o kończenie prac 

wynikających z planów działania.  

W najbliższym czasie będziemy także opiniować projekt uchwały budżetowej Powiatu na 2024 rok. 

Po 15 listopada br. po jego przyjęciu przez Zarząd Powiatu. 

 

Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

 

(na sale powrócił Starosta Jerzy Sudoł) 

Głos zabiera Radna Krystyna Kozieja. 

Radna dzieli się refleksjami związanymi z obchodami 25-lecia Powiatu Tarnobrzeskiego. Zwraca 

uwagę na brak pośród zaproszonych wielu gości – pracowników Starostwa Powiatowego. Zwraca 

uwagę na pominięcie przy odznaczeniach wieloletnich pracowników, pracowników z 40-letnim 

stażem pracy. Wyraża ubolewanie w związku z tą sytuacja i zadaje pytanie co było przesłanką do 

takiego działania przez Starostę i według jakiego schematu zostały wybrane osoby nominowane do 

odznaczeń. 

 

Głos zabiera Starosta Jerzy Sudoł: 

Starosta odpowiada Radnej, omawia organizację tej uroczystości, podkreśla że nie ma możliwości być 

ze wszystkimi choć bardzo by chciał, podkreśla, że ilość możliwych miejsc w Zamku była niestety 

ograniczona jak również istnieje blokada ekonomiczna. Wskazuje na swoją dbałość o pracowników, 

na podwyżki i liczne odznaczenia. 

Starosta przedstawił informację o tym, że zaplanowane były dwie uroczystości. Podkreśla że na 

uroczystość we „Fregacie” zostali zaproszeni wszyscy (bez żadnego wyjątku) pracownicy w tym 

emeryci. 

Starosta przekazuje informację, że wniosków o odznaczenie było skierowanych wiele, natomiast 

Starosta nie miał żadnego wpływu na ocenę tych wniosków i żadnego wpływu na przyznanie 

odznaczeń. 

Podkreśla że najważniejsze są kompetencje a nie przynależność partyjna. 
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Korzystając z okazji Starosta informuje że w piątek tj. 27.10.2023 roku nastąpi odbiór inwestycji 

związanych z oświatą. Przedstawia plan godzinowy spotkań związanych z odbiorami. 

W związku z 25-leciem Powiatu, Starosta będzie zwracał się z prośbą o pomoc do różnych instytucji 

w ufundowaniu sztandaru dla Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Głos zabiera Krystyna Kozieja: 

Radna zwraca się z prośba o wykaz nazwisk osób które były nominowane do odznaczenia. 

 

Starosta odpowiada, że przekaże taką informację. 

 

Głos zabiera Radny Paweł Bartoszek: 

Radny odnosi się do organizacji 25-lecia Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Gratuluje osobom odznaczonym i przyłącza się do opinii Radnej Kozieji dot. braku odznaczeń dla 

innych pracowników Starostwa. Ponadto pyta o klucz według którego nie zostali zaproszeni inni 

Starostowie Starostwa Powiatowego pełniący funkcję na przestrzeni tych 25-lat. Podkreśla on ten 

„karygodny błąd”, mówi o niesmaku jaki spowodowała ta sytuacja, podkreśla fakt równości głosów 

bez względu na opcje polityczną. 

 

Starosta zabiera głos: 

Starosta przedstawia kryteria według których zostali zaproszeni - I Starosta i I Przewodniczący Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego, odnosi się do uwag i podkreśla, że inni mogą mieć inne zdanie co do tego 

sposobu doboru gości, ale liczba miejsc była ściśle określona. Nie umniejsza działalności żadnego ze 

Starostów Powiatu Tarnobrzeskiego wie, że każdy z nich wniósł wiele dobrego swoją pracą na 

przestrzeni lat dla Powiatu Tarnobrzeskiego. 

 

pkt. 9. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca wypowiada słowa: 

Wobec wyczerpania porządku zamykam XLIX Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 24 

października 2023 roku.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Magdalena Wrzosek 


